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Närvarande:                                      
Ronny Liljegren, Ylva Svangren, Birgitta Hjerthén, Ulf Nilsson,  
Helene Eklund, Kurt Löfgren och Göran Gustafsson 
 

§ 1  Mötets öppnande 
   

Ordförande Ronny öppnade mötet 
 
 
§ 2  Godkännande av dagordning 
   

Utskickad dagordning godkändes. 
 

§ 3  Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 
   

Föregående protokoll godkändes 
             
§ 4  Rapporter 
 

Ordförande 
Kompensationsstöd 13000 för uteblivna intäkter 
Stöd från Regionen, ansökan skall in senast 15 augusti 
GOF – kallar till ordförandekonferens i slutet av augusti 
Regional utvecklingsstrategi – synpunkter inskickade 
 
Sekreterare 
Medlemsavgift påminnelse ut inom kort 
Valberedning – skall ännu kontaktas 
Postlåda – skall ännu kollas upp 
LOK-stöd – Helene skickar in under veckan 

Kassör             
Genomgång av de ekonomiska rapporterna som skickats ut. 
Campingavgifter kommer in 
Corona-budget poster justeras 
Utifrån detta söker Ronny kompensation hos regionen 

Infokommittén 
Broosket – svalt intresse både vid inlämning av material och hjälp med utdelning. 
Ledarvård – avvaktar med planering  

Tävlingskommittén (Kurt Löfgren)          
MOL  sprint i Slite nästa vecka – Kurre kollar  
Möte med GOF:s tävlingskommitté  nästa vecka för beslut om hur DM skall 
genomföras. 
Sprint-DM 3/10 är vårt arrangemang. Tävlingsledning och banläggning behöver 
funderas kring (Anders Nilsson + vuxengrupp) 
Tävlingar 2021 skall läggas in i Eventor 31/8 
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Tävlingskort administreras som beslutat, halva avgiften betalas. 
Helg utan älg 2021 blir Swedish League final 

Stugkommittén   
Duschlösning - på gång 
Vaktmästaren skadad på arbetet – arbetsskadeanmälan gjord och anmäld till AFA. 
Bebyggelse runt Kinnerområdet – enligt länsstyrelsen riksintresse  
Webbenkät från Region Gotland - favoritplats Gotland 2040 läggs ut på FB och 
hemsida. 
Bakluckeloppis – Hembygdsföreningen i Lummelunda 12/9 på åkern nere vid Kinner 
eventuellt. Vi hänvisar till markägare och boende längs vägen. 

Tränings och Rekryteringskommittén 
USM i september 
Träningsläger med ungdomar kommer ev att genomföras. 
Ungdomsverksamhet i höst – diskussion. Göran tar med sig styrelsens tankar och 
jobbar vidare med sin kommitté. 
Stjärnkampen – SOFT satsning för 13-16-åringar tips från Birgitta 
       

§ 5 Uppvaktningar 

 Uppvaktningar enligt listan är gjorda. 
Kommande uppvaktningar kollades av. 

§ 6 Övriga frågor 
50-årsjubileum – 22 augusti Helene kontaktar Sofia om event på FB och Insta 
Info på hemsidan ev sammanfattning till Broosket och jubileum. 

 Fest 14 november – vi avvaktar vidare restriktioner. 
 

§ 7  Nästa möte 
 
  Styrelsemöte hos Göran Gustafsson 14/10 kl 18.00 

§ 8  Mötets avslutande 

Ordförande tackar för visat intresse och tackar Birgitta för smarrig tårta. Birgitta 
uppvaktades också avslutningsvis med mugg och blomma. 
Mötet avslutades.  
 

 
Sekreterare:    Justerare: 
 
 

 
Helene Eklund    Ronny Liljegren    Ylva Svangren   

           


